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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . -§ (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánunk benyújtani
a Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 48 . *
3., 6. és 10. pontja_V szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások
Minisztériumot vezető miniszterhez,

„Mi lesz a Raoul Wallenberg Szakgimnázium és Szakközépiskola sorsa? ”

címmel . A választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Raoul Wallenberg Szakközépiskola és Szakiskola jövőjérő l 2015. március 18-i ülésén
döntött a Kormány; az iskolát jogutód nélkül megszüntetik . Ezzel a döntéssel Magyarország,
de Közép-Európa legjobban felszerelt egészségügyi iskoláját akarták megsz űntetni .
A szülők, diákok és a velük szolidáris egyetemisták, civil szervezetek, parlamenti pártok
tiltakozására a Kormány ezt a döntését visszavonta, amir ől Miniszter Úr személyesen
tájékoztatta az iskola szül ő i munkaközösségének tagjait, tanárait . Ezen a találkozón arról i s
tájékoztatta a szülőket, hogy a Nemzeti Közszolgálati Egyetem tart igényt az épületre, d e
ameddig nem sikerül véglegesen beköltözni az új helyre — az egykori Kvassay Jen ő
Szakközépiskola épületébe — addig a tanítás maradhat az eredeti helyen.
2016-tól az Ön tárcája felelős az iskola működtetéséért, jövőjéért.
2017 februárjában a szülők azt a tájékoztatást kapták, hogy megkezdődött a leendő iskola
átépítése, a kivitelező 180 nap alatt, elvégzi a munkát, tehát költözni kell .
Ez azt jelenti, hogy az építkezés befejezése július vége, de a költözést már július elejéve l
meg kell kezdeni . Tehát a gyakorlóeszközök áttelepítésére, beüzemelésére, a bútoro k
elrendezésére maximum másfél hónap áll rendelkezésre, feltételezve, hógy augusztu s
közepén már a tanároknak dolgozniuk kéll .



Ismerve az építő ipar' jelenlegi gyakorlatát kétségeink vannak a határid ő betartásáva l
kapcsolatban illetve azzal, hogy szeptember elsejével zökken őmentesen elkezdődhet a
tanítás az új helyzetben .
A magyar egészségügy jelenlegi állapotában nem engedhető meg, hogy megismétlődjön a
2015-ös helyzet, különösen annak tükrében, hogy Rétvári Bence államtitkár úr közlés e
szerint 3000 fő OKJ képzését támogatja a kormány . Az iskola jelenleg nappali képzésbe n
48 osztályt, esti tagozaton 19-et működtet, a fentiek tükrében további osztályokat kellen e
nekik is m űködtetni .

Mindezek miatt az alábbiakat kérdezem Miniszter Úrtól :
• Lehetségesnek tartja, hogy szeptember 1-jére befejeződjön az iskola

átköltöztetése?
• Amennyiben nem tudják a,költözést a határid ő ig lebonyolítani, tartja-e magá t

a Kormány korábbi ígéretéhez, és maradhat-e még egy évet az iskola a rég i
helyén?

Várjuk megtisztelő válaszát !

	

Korózs Lajos

	

Kunhaj lmÁgnes

	

országgyű lési képv

	

országgyű lési képvisel ő
(MSZP)

	

(MSZP


	page 1
	page 2

